
  
OBČINA RUŠE 

OBČINSKI SVET OBČINE RUŠE 

Trg vstaje 11, 2342 Ruše 

TEL/02/669-0640, FAX/02/ 669-0647 

 

Številka:  032 24/2014 - 6 

Datum:    1. 7. 2015 

 

 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v četrtek, 4. 6. 2015, ob 16. uri v 

konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  

 

Sejo je vodil župan Uroš RAZPET. 

 

 

PRISOTNI: 

 

Jernej AJD, Lovro BAČUN, Drago BOLČINA, Danica BOZI, Jernej 

BRGLEZ, Mihael HLEB OSET, Barbara JERT, Peter JUHART, Marjana 

KOTNIK POROPAT, Stanislav KRAINER, Lea KRAJNC, Andreja 

MARKAČ HLEB, Bojana MURŠIČ, Petra MUŠIČ, Truda PEPELNIK, 

Monika PEVEC, Drago ŠKOF, Zdenka STEBLOVNIK ŽUPAN 

 

 

ODSOTNI: 

 

 

Jožef BABIČ (opravičen) 

 

VABLJENI  

PRISOTNI: 

 

Saša AJD /višji svetovalec – vodja oddelka/, Tomi PROSNIK /v. d. direktor 

občinske uprave/, Barbara FERLIC /višja svetovalka I/, Boštjan PETEK /višji 

svetovalec I/, Olga MALEC /strokovna sodelavka VI/, Ksenija ŠEF /strokovna 

sodelavka VI/, Milan ŽELEZNIK /Lex Localis/, izr. prof. Uroš LOBNIK /AU 

Arhitekti d.o.o./, Dušan BORAK /AU Arhitekti d.o.o./, Franc OSVALD /PP 

Ruše/, Boštjan LESJAK /BK TV/  

  

 

Predsedujoči, župan Uroš RAZPET, je pozdravil prisotne in v nadaljevanju ugotovil sklepčnost. 

Ugotovil je, da je prisotnih 16 članov OSOR. Opravičil se je Jožef Babič. 

 

Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 

 

1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 16 članov 

Občinskega sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih Občinski svet Občine Ruše šteje. 

Občinski svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 

 

 

AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 

Predsedujoči, župan Uroš RAZPET, je dal zapisnik 5. redne seje v razpravo in sprejem. 

 

RAZPRAVE ni bilo. 
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Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  

 

Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 

 

2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme skrajšan zapis 5. redne seje Občinskega sveta 

Občine Ruše. 

 

 

Ob 16.05 se je seji pridružil Drago BOLČINA. 

 

 

 

AD/3 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 

Predsedujoči, župan Uroš RAZPET, je dal dnevni red v razpravo in sprejem. 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. Pričetek seje: 

- ugotovitev prisotnosti  

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 5. redne seje  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Volitve in imenovanja  

-  odstopna izjava člana KO Smolnik in  

   imenovanje nadomestnega člana KO Smolnik 

-  imenovanje Občinske volilne komisije 

5. Odlok o načinu opravljanja gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne ter 

padavinske odpadne vode v Občini Ruše – druga obravnava  

6. Odlok o občinskih cestah v Občini Ruše – prva obravnava  

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o predkupni pravici na območju Občine Ruše – 

prva obravnava  

8. Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2014  

9. Seznanitev s predlogom  Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za osrednji del 

Ruš  

10. Sklep o potrditvi najema in kasnejšega odkupa prostorov za Knjižnico Janka Glazerja Ruše 

11. Trendi varnostnih pojavov v letu 2014 na območju Občine Ruše 

12. Podelitev priznanj ob občinskem prazniku Občine Ruše  

13. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  

14. Informacije župana in občinske uprave 

 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda in sicer: Pri točki 4. Volitve in imenovanja se doda 

alineja: odstop s funkcije članice OSOR Trude Pepelnik in potrditev mandata nadomestni članici 

Zdenki Steblovnik Župan. Pod zaporedno številko 13. dnevnega reda, se doda nova točka: 

Razrešitev odgovorne urednice javnega glasila Občine Ruše »Ruške novice«. Ostali dve točki se 

preštevilčita. 

 

RAZPRAVE ni bilo. 

 

Predsedujoči je podal predlagan dnevni red s spremembami na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme naslednji 
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DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje: 

- ugotovitev prisotnosti  

2.   Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 5. redne seje  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Volitve in imenovanja  

-  odstopna izjava člana KO Smolnik in  

   imenovanje nadomestnega člana KO Smolnik 

-  imenovanje Občinske volilne komisije 

- odstop s funkcije članice OSOR Trude Pepelnik in 

   potrditev mandata nadomestni članici Zdenki Steblovnik Župan  

5. Odlok o načinu opravljanja gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne 

ter padavinske odpadne vode v Občini Ruše – druga obravnava  

6. Odlok o občinskih cestah v Občini Ruše – prva obravnava  

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o predkupni pravici na območju Občine 

Ruše – prva obravnava  

8. Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2014  

9. Seznanitev s predlogom Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

osrednji del Ruš  

10. Sklep o potrditvi najema in kasnejšega odkupa prostorov za Knjižnico Janka Glazerja 

Ruše 

11. Trendi varnostnih pojavov v letu 2014 na območju Občine Ruše 

12. Podelitev priznanj ob občinskem prazniku Občine Ruše  

13. Razrešitev odgovorne urednice javnega glasila Občine Ruše »Ruške novice« 

14. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  

15. Informacije župana in občinske uprave 

 

 

 

AD/4 

VOLITVE IN IMENOVANJA 

 

ODSTOPNA IZJAVA ČLANA KO SMOLNIK IN IMENOVANJE NADOMESTNEGA 

ČLANA KO SMOLNIK 

 

Uvodno obrazložitev je podala predsednica KMVVI Petra MUŠIČ. 

Povedala je, da je KMVVI obravnavala odstopno izjavo Matjaža Goričkija s funkcije predsednika KO 

Smolnik, kot tudi iz članstva KO Smolnik in jo tudi potrdila. Na poziv sta v roku prispeli dve vlogi in 

sicer: SD je predlagala za nadomestnega člana Jožico Sušec in NLPS je predlagala Tomaža Bačuna. 

Komisija je o obeh kandidatih glasovala in se odločila za Tomaža Bačuna. 

 

RAZPRAVA 

 

Bojana MURŠIČ 

Želela je vedeti glede samih kvot delitve teh mandatov. Ugotavlja, da politična stranka SD, kateri so 

bili drugi po uspehu na lokalnih volitvah, ne dobivajo nobenega sedeža več. Matjaž Gorički je 

odpovedal iz osebnih razlogov in stranka je predlagala svojega nadomestnega člana. Zanima jo, zakaj 

KMVVI ni sprejela njihovega predloga? 

 

Župan Uroš RAZPET je odgovoril, da bo občinska uprava pripravila pisno obvestilo glede kvot.  

Dejstvo je, da je nedelovanje predsednika odbora povzročilo, da odbor sedaj ne deluje in da za 

delovanje odbora stranka SD ni naredila ničesar.  

 

Petra MUŠIČ – predsednica KMVVI je odgovorila, da je komisija razpravljala o obeh članih in 

sprejela sklep, s katerim predlaga OSOR, da za nadomestnega člana KO Smolnik imenuje Tomaža 

Bačuna. 

 



 4 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje odstop Matjaža Goričkija s funkcije 

predsednika kakor tudi iz članstva KO Smolnik iz osebnih razlogov.  

 

 

Predsedujoči je podal na glasovanje predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana KO Smolnik.  

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

S 13 glasovi ZA in 3 PROTI je bil sprejet 

 

5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za nadomestnega člana KO Smolnik Tomaža 

Bačuna. 

 

 

IMENOVANJE OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE  

 

Predsedujoči je v nadaljevanju povedal, da gre za predlog sklepa za imenovanje občinske volilne 

komisije. 

 

RAZPRAVA 

 

Bojana MURŠIČ 

Zanima jo katere vloge so prispele v prvem in katere v drugem razpisnem roku. Stranka SD je oddala 

vloge v prvem roku, v kolikor pa je bila težava v zvezi s stopnjo izobrazbe, pa to ni njihov problem oz. 

so vlogo dopolnili. 

 

Petra MUŠIČ – predsednica KMVVI je odgovorila, da je KMVVI ponovila poziv iz razloga, ker do 

roka ni prispelo dovolj vlog. 

 

Bojana MURŠIČ 

Razume, da ni bilo v prvem roku dovolj vlog. Po njeni presoji bi bila najbolj demokratična odločitev, 

da so tiste vloge, ki so prispele prve, upoštevane, tiste ki so prispele kasneje, pa se obravnavajo 

drugače. 

 

Andreja MARKAČ HLEB 

Pove, da niso ponovili razpisa zaradi tega, ker ni prispelo dovolj vlog, ampak je bilo potrebno ponoviti 

razpis, ker ni bila vključena širša javnost. 

 

Marjana KOTNIK POROPAT 

Meni, da je potrebno vse vloge enakopravno obravnavati. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

S 14 glasovi ZA in 2 PROTI je bil sprejet 

 

6. SKLEP: Na podlagi 35. in 38. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS št. 94/2007-

UPB3, 45/2008, 83/2012) ter 8. in 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo 

slovenskih občin št. 25/2011 in 34/2012) je Občinski svet občine Ruše na 6. redni 

seji, dne 4. 6. 2015, sprejel  

 

SKLEP 

o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Ruše 
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1. člen 

V Občinsko volilno komisijo Občine Ruše se imenujejo:  

1. Ditka Repolusk, predsednica 

2. Mojca Žuželj Ogrizek, podpredsednica 

3. Katja Marin Kladnik, članica 

4. Urban Viher, namestnik članice 

5. Zvonko Ipavec, član  

6. Martin Helbing, namestnik člana 

7. Bojana Maruško, članica 

8. Janja Kosar, namestnica članice 

 

2. člen 

Občinska volilna komisija se imenuje za štiri leta.  

 

3. člen 

Sedež občinske volilne komisije je v prostorih Občine Ruše, Trg vstaje 11. 

 

4. člen 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja na občinskem svetu. Sklep se objavi na 

občinski spletni strani in v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

 

ODSTOP S FUNKCIJE ČLANICE OSOR TRUDE PEPELNIK IN POTRDITEV MANDATA 

NADOMESTNI ČLANICI ZDENKI STEBLOVNIK ŽUPAN 

 

Predsedujoči je najprej podal na glasovanje ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članici OSOR 

Trudi Pepelnik, zaradi nezdružljivosti opravljanja funkcije članice občinskega sveta in zaposlitve v 

javni upravi Občine Ruše. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 

 

7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je zaradi odstopa prenehal mandat 

članici OSOR Trudi Pepelnik.  

 

Predsedujoči je predlagal, da se potrdi mandat nadomestni članici OSOR z neodvisne liste Prava smer 

Zdenki Steblovnik Župan. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 

 

8. SKLEP: Občinski svet občine Ruše potrjuje mandat članici OSOR Zdenki Steblovnik 

Župan, stanujoči Klanec 4, Bistrica ob Dravi. 

 

 

 

AD/5 

ODLOK O NAČINU OPRAVLJANJA LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE V OBČINI 

RUŠE – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Uvodno obrazložitev je podal Milan ŽELEZNIK /Lex Localis/. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 
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Drago BOLČINA - predsednik OKGP 

Odbor je obravnaval odlok in predlaga OSOR, da ga sprejme v predloženem besedilu. 

 

Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala Odlok o načinu opravljanja lokalne gospodarske javne 

službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode in ugotovila, da je usklajen z 

zakonodajo ter predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

RAZPRAVA 

 

Bojana MURŠIČ 

V zapisniku je prebrala, da so prisotni na odboru predlagali, da vodja režijskega obrata in v.d. direktor 

Tomi Prosnik predstavita predlagani koncept delovanja režijskega obrata. Sprašuje, ali je predvideno 

za to sejo ali za naslednjo sejo? 

 

Drago BOLČINA je povedal, da je OKGP sprejel še en sklep, s katerim OKGP prosi občinsko 

upravo, da sta na naslednji seji odbora prisotna tudi Tomi Prosnik, v.d. direktorja Občinske uprave in 

Boštjan Jerman, vodja Režijskega obrata, na kateri bosta poročala o izvajanju službe za odvajanje in 

čiščenje odpadnih padavinskih voda, da lahko člani odbora postavijo vprašanja in preverijo, kakšna je 

pripravljenost lokalne skupnosti oz. režijskega obrata za izvajanje te službe. 

 

Predsedujoči je podal predlagan odlok na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

9. SKLEP: Na podlagi 3. in 7. člena Zakona o gospodarskih javnih službah /ZGJS/ (Uradni 

list RS, št. 32/1993, 30/1998, 127/2006-ZJZP, 38/2010-ZUKN in 57/2011), 149. 

člena Zakona o varstvu okolja /ZVO-1/ (Uradni list RS, št. 39/2006-UPB1, 

49/2006-ZMetD, 66/2006 Odl.US: U-I-51/06-10, 112/2006 Odl.US: U-I-40/06-10, 

33/2007-ZPNačrt, 57/2008-ZFO-1A, 70/2008, 108/2009, 48/2012, 57/2012 in 

92/2013), 3. člena Zakona o prekrških /ZP-1/ (Uradni list RS, št. 29/2011-UPB8, 

21/2013 in 111/2013), Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode (Uradni list RS, št. 88/2011, 8/2012 in 108/2013) ter 14. člena 

Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 25/2011, 34/2012), je 

Občinski svet Občine Ruše na svoji 6. seji, dne 4. 6. 2015, sprejel Odlok o načinu 

opravljanja lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne 

in padavinske odpadne vode v občini Ruše. 

 

 

Ob 16.29 je sejo zapustil Milan ŽELEZNIK /Lex Localis/. 

 

 

 

AD/6 

ODLOK O OBČINSKIH CESTAH V OBČINI RUŠE – PRVA OBRAVNAVA 

 

Uvodno obrazložitev je podal Saša AJD /višji svetovalec – vodja oddelka/. Občinske svetnike je 

seznanil z vsebino razprave, ki je potekala v zvezi s to točko na seji OKGP. Predstavil je njihove 

predloge in se zavezal, da bodo odprta vprašanja razrešena do ddrugega branja. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

Drago BOLČINA - predsednik OKGP 

Odbor je obravnaval odlok o občinskih cestah in predlaga OSOR, da ga sprejme.  
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Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala odlok in ugotovila, da je usklajen z zakonodajo ter predlaga 

OSOR, da ga sprejme. 

 

RAZPRAVE ni bilo. 

 

Predsedujoči je podal predlagan odlok na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

10. SKLEP: Na podlagi 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 

25/2011, 34/2012) ter v skladu z določili 73. in 75. člena Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Ruše (MUV, št. 20/2011) sprejme Občinski svet Občine Ruše Odlok 

o občinskih cestah v Občini Ruše – prva obravnava, skupaj z vsemi pripombami, 

podanimi v razpravi. 

 

 

 

AD/7 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

ODLOKA O PREDKUPNI PRAVICI NA OBMOČJU OBČINE RUŠE 

(ČETRTE SPREMEMBE IN DOPOLNITVE) – prva obravnava 

 

Uvodno obrazložitev h gradivu je podala Barbara FERLIC /višja svetovalka I/. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

 

Ob 16.36 je sejo zapustila Truda PEPELNIK /občinska uprava/. 

 

 

Drago BOLČINA - predsednik OKGP 

Odbor je obravnaval odlok in predlaga OSOR, da ga v prvi obravnavi sprejme.  

 

Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala odlok in ugotovila, da je usklajen z zakonodajo ter predlaga 

OSOR, da ga sprejme. 

 

RAZPRAVE ni bilo. 

 

Predsedujoči je podal predlagan odlok v prvi obravnavi na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

11. SKLEP: Na podlagi 85. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, 

št. 110/02, 8/03 – popr., 58/03 – ZZK-1, 33/07 – ZPNačrt, 108/09 – ZGO-1C 

in 80/10 – ZUPUDPP) ter 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo 

slovenskih občin št. 25/11 in 34/12) ter v skladu s 75. členom Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Ruše (MUV št. 20/11) sprejme Občinski svet Občine 

Ruše Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o predkupni pravici na 

območju Občine Ruše (četrte spremembe in dopolnitve) v prvi obravnavi. 
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AD/8 

ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RUŠE ZA LETO 2014 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan PETEK /višji svetovalec I/. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

Bojana MURŠIČ – podpredsednica OGF  

Odbor za gospodarstvo in finance je obravnaval zaključni račun. Prav tako je obravnaval tudi poročilo 

o realizaciji letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2014. Odbor 

predlaga OSOR, da tako zaključni račun kot poročilo sprejme. 

 

Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala zaključni račun in poročilo. Ugotovila je, da je usklajen z 

zakonodajo ter predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

Jernej BRGLEZ – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval zaključni račun in poročilo, ter predlaga OSOR, da ga 

sprejme. 

 

Drago BOLČINA - predsednik OKGP 

Odbor je obravnaval zaključni račun in predlaga OSOR, da ga sprejme.  

 

RAZPRAVE ni bilo. 

 

Predsedujoči je podal predlagana sklepa na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

12. SKLEP: 1. SKLEP: Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah 

(Uradni list RS, številka 11/11–UPB4 in 110/11-ZDIU12) in 14. člena Statuta 

Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, številka 25/11 in 34/12), Občinski 

svet Občine Ruše sprejme zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2014. 

 
 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

13. SKLEP: 2. SKLEP: Na podlagi 15. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, številka 86/10 in 75/12) in 14. 

člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, številka 25/11 in 

34/12), Občinski svet Občine Ruše sprejme poročilo o realizaciji letnega načrta 

ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2014. 

 

 

 

AD/9 

SEZNANITEV S PREDLOGOM ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 

PROSTORSKEM NAČRTU ZA OSREDNJI DEL RUŠ 

 

Uvodno obrazložitev h gradivu sta podala Barbara Ferlic /višja svetovalka I/ in izr. prof. Uroš 

LOBNIK /AU Arhitekti d.o.o./. 
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Člani občinskega sveta so na osnovi podrobne strokovne razlage dobili vpogled v predvidene 

prostorske ureditve, o katerih so lahko razpravljali in v razjasnitev postavili določena vprašanja. 

 

 

Ob 17.18 sta se seji pridružila Anton GORJANC /predsednik Komisije za podelitev priznanj/ in 

Franc OSVALD /PP Ruše/. 

 

 

RAZPRAVA 

 

Lovro BAČUN je opozoril, da imajo pri vrtcu problem z dostopom in ne toliko s širitvijo ceste. 

Sprašuje, na kakšen način bodo dostopali do vrtca? Kje imajo umeščeno novo cesto? V prejšnjem 

mandatu je bil  ta koridor (povezava med gasilskim domom in trgovino Tuš) mišljen za cesto, sedaj pa 

se le ta spreminja v zeleno cono. V tem predvidenem pasu so garaže. Sprašuje, kaj to pomeni za 

občane in ali bodo morali te garaže podreti? 

 

Ob tem pasu (med gasilskim domom in Tušem) so zazidalne parcele, na katerih je bila planirana 

gradnja doma za starejše občane. Če se zbriše cesta in se določi zeleni pas, se onemogoči dostop do 

teh parcel. Sprašuje, zakaj se ne predvidi cesta ob železnici? 

 

Glede na to, da je v Rušah veliko različnih tipov garaž je tudi vprašal, ali bi lahko v dokumentu 

opredelili kakšen tip garaže oz. nadstrešnice se mora upoštevati pri gradnji? 

 

Jernej BRGLEZ je razpravljal o naslednjem: 

V dokumentaciji je zapisano, da je v tej coni predvidena rušitev desetih garaž. Kot vidi v 

dokumentaciji, se spreminja funkcionalnost zemljišča, zato prosi za obrazložitev glede parcelacije (v 

coni CU 6). Sprašuje, zakaj ta dokumentacija ni objavljena na spletni strani občine? 

 

Nadalje je vprašal, glede na to, da prihaja s tega območja in ni bil obveščen o kakšnih sestankih, kdaj 

je potekal pogovor s stanovalci na tem območju ( CU6)? Ve, da že dve leti potekajo sestanki z 

občinsko upravo. Opozoril je, da ima na tem območju dve garaži, za kateri obstaja možnost, da se 

rušita, sam pa o tem ni bil obveščen. Tudi ostali stanovalci niso bili obveščeni. 

 

Barbara JERT je vprašala, ali ta dokument že vsebuje pripombe stanovalcev glede sprememb na tem 

območju (zahodno od osnovne šole)? Z nekaterimi od teh stanovalcev je občina že opravila sestanke. 

Sama je bila udeležena na enem sestanku. Ali so že vključene spremembe in kje so bili s strani 

stanovalcev največji pomisleki ali mogoče nestrinjanja? 

 

Na vprašanja in pomisleke so podali odgovore: župan in pripravljavca gradiva Barbara Ferlic in 

Uroš Lobnik. 

 

Župan Uroš RAZPET:  

- garaže dolgoročno ne sodijo tja. Z odkupom parcel bi lahko na tem območju naredili 

prototipne garaže, saj bi s tem dobili enoten izgled. Te garaže oz. nadstrešnice bi kasneje 

prodali posameznim lastnikom. Želja je, da bi bil končen rezultat tega načrta med drugim tudi 

to, da bi kasneje lahko predpisali tip, katerega bi uporabljali vsi. 

- z odlokom se te cone urejajo. S tem dokumentom se ne posega v prostor, dajejo pa se neki 

napotki. Še vedno bo na vseh zemljiščih možna normalna raba, kot do sedaj. Smiselno je, da je 

pas med gasilskim domom in TUŠ-em  urejena zelena prometnica (namenjena pešcem), saj se 

ne ve, kdaj se bo odvijala naslednja pozidava.  

 

Uroš LOBNIK (AU Arhitekti d.o.o.):  

- v coni CU 6 so na parcelaciji označeni samo sektorji, ki so pokriti v prostorsko planskih 

enotah. Mišljeni so podsektorji, oz. kako se znotraj teh podsektorjev lahko usmerja razvoj 

naprej. To so območja faznega razvoja, to ni lastniška parcelacija. Lahko pa pride do tega (do 

parcelacije), če se prestrukturira, če pride do odkupa ali do dogovora. 
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- na vprašanje Jertove je odgovoril, da je edini pomislek oz. predlog, da pride do spremembe, v 

coni zahodno od šole, kjer je predvidena večstanovanjska gradnja. Na drugih območjih niso 

imeli pripomb, razen na kmetiji (lastniški spor). 

- rušitev garaž je v dokumentu predvidena kot ena izmed možne rešitve, ni pa edina. (Namen 

tega dokumenta je tudi ta, da se nikomur ne more nekaj odvzeti, če se mu po drugi strani ne 

daje). 

 

Barbara FERLIC, višja svetovalka I:  
- gradivo še ni objavljeno na spletni strani, saj še ni pripravljeno za javno razgrnitev. Ker 

poslovnik ne predvideva prve obravnave, kot je bilo že uvodoma povedano, je smiselno, da se 

člani OSOR-ja z njim seznanijo pred javno razgrnitvijo.  

- Zahodno od osnovne šole so vsi lastniki želeli oz. predlagali, da se omeji gostota gradnje, da 

se bo lahko izvajala individualna gradnja. Lastniki Ne želijo prebojne ceste med Kolodvorsko 

in Falsko cesto. Sedaj sta na voljo dva predloga. Prvi predlog je ta, katerega je pripravil 

načrtovalec, drugi predlog pa je predlog lastnikov teh zemljišč. Do konca javne razgrnitve 

lahko ostaneta oba predloga, ko bo odlok posredovan v sprejem, variante več niso možne.  

- Na sestanke je občina vabila lastnike tistih območij, kjer so predvideni večji posegi, predvsem 

novogradnje. Pred pričetkom javne razgrnitve bodo vsi lastniki prejeli tudi pisna obvestila o 

pričetku javne razgrnitve, ki bo trajala 30 dni in datumu, uri ter mestu javne obravnave. 

 

Drago BOLČINA je ob zaključku razprave poročal, da je OKGP obravnaval Odlok o Občinskem 

podrobnem načrtu in sicer ga je osvetlil z več zornih kotov. Ugotovil je, da je potrebno trajnostno 

pristopiti k urejanju kraja. S soglasno sprejetim sklepom predlaga OSOR, da v naslednji obravnavi, ta 

odlok sprejme. Člani odbora so se tudi dogovorili, da se bodo srečali še na eni delovni seji, na kateri 

bodo obravnavali to problematiko in tudi problematiko malih čistilnih naprav v smislu bioloških 

naprav.  

 

Predsedujoči, župan Uroš Razpet, je zaključil razpravo in povedal, da se o tej točki ne glasuje, se 

samo razpravlja. Občinskim svetnikom je dal zagotovilo, da se bo z občinsko upravo potrudil, da bodo 

čim bolj informirani z namenom, da bi bilo čim manj konfliktov. 

 

Razpravo je zaključi z naslednjo ugotovitvijo: Občinska uprava bo posredovala osnutek Odloka 

o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za osrednji del Ruš vsem občinskim svetnikom in 

članom Odbora za komunalno gospodarstvo in prostor ter jih pozvala, da podajo morebitne 

pripombe k odloku v roku 14 dni. 

 

Predlagal je tudi, da se delovna seja na to tematiko skliče v doglednem času. Na sejo se povabi skupaj 

člane OKGP in člane OSOR. 

 

Predsedujoči, župan Uroš Razpet, je ob 18. uri  predlagal 15 – minutni odmor, s čimer so se 

občinski svetniki strinjali.  

 

 

Ob 18.10 so sejo zapustili Boštjan Petek, Saša Ajd, Barbara Ferlic in Lovro Bačun . 

Ob 18.15 sta sejo zapustila izr. prof. Uroš LOBNIK /AU Arhitekti d.o.o./ in Dušan BORAK /AU 

Arhitekti d.o.o./ 

 

 

Nadaljevanje seje ob 18.15 uri. 

 

 

 

AD/10 

SKLEP O POTRDITVI NAJEMA IN KASNEJŠEGA ODKUPA PROSTOROV ZA 

KNJIŽNICO JANKA GLAZERJA RUŠE 
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Predsedujoči je v uvodu povedal, da so prostori pri Mercatorju že dalj časa prazni in bi bili idealni za 

knjižnico, saj so sedanji prostori knjižnice pretesni, dostop do knjižnice je zelo otežen za starejše in 

invalide. Omenjeni prostori so dvakrat večji od sedanjih in zato menijo, da so primerni za knjižnico. 

Ker tega niso planirali v proračunu, saj bi za to morali imeti proračunsko postavko, so se odločili za 

najem prostorov in kasneje (v naslednjem proračunskem obdobju) za odkup teh prostorov. Mercator je 

ponudil najem po ceni 5,2 €/m
2
, za kar menijo, da je ugodno. V pogodbi o najemu bi bila tudi opcija, 

da si občina zagotovi do 30. 6. 2016 možnost nakupa po sedaj dogovorjeni ceni.  

Med drugim je povedal tudi, da so za selitev predvideni minimalni stroški. Zavezal se je, da bo 

poskušal pridobiti tudi donatorska sredstva. Meni, da je dobro, da se o tem seznanijo tudi člani OSOR-

ja. Kot župan bi lahko takšno najemno pogodbo sklenil sam, vendar bi vseeno želel mnenje svetnikov 

in svetnic.  

 

Stanislav KRAINER knjižničar knjižnice Janka Glazerja Ruše, je dodal, da so po ogledu prostorov in  

posvetu z vodstvom Mariborske knjižnice ugotovili, da so ti prostori idealni za knjižnico.  

 

 

Ob 16.57 sta se seji pridružila izr. prof. Uroš LOBNIK /AU Arhitekti d.o.o./ in Dušan BORAK /AU 

Arhitekti d.o.o./ 

 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

Jernej BRGLEZ – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval ta sklep in predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala ta sklep in tudi predlog članice Andreje Markač Hleb, ki je 

menila, da bi bilo treba upoštevati pri tem sklepu Zakon o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti. Po proučitvi tega sklepa (proučila ga je podpredsednica komisije 

Truda Pepelnik in o tem poročala na seji), je komisija ugotovila, da je sklep zgolj seznanitvene narave. 

V tej fazi ni potrebno upoštevati Zakona o stvarnem premoženju, ampak šele kasneje, ko se bo 

sklepala pogodba. V nadaljevanju je komisija ugotovila, da bi morda kazalo v 1. členu tega sklepa za 

besedo »ter« in pred besedami kasnejšega odkupa poslovnih prostorov, vnesti besedo »možnega«. 

 

RAZPRAVA 

 

Lovro BAČUN je razpravljal, da je prostor idealen za knjižnico, vendar se mu porajajo dvomi v smeri 

finančnih posledic. Za knjižnice veljajo posebni standardi (požarna varnost,…,). Sprašuje, ali ti 

prostori zadostujejo vsem varnostnim predpisom? Bojazen je, da bi kasneje naleteli na težave, ki bi 

zahtevale finančne obveznosti. Po njegovem bi bilo dobro, da se predstavi celoten projekt vključno s 

stroški. 

 

Drago BOLČINA 

V politični stranki TRS ima ta dokument dodano vrednost v smislu knjižnične ponudbe v Rušah, saj 

ima lokacija primeren dostop za invalide in starejše občane. Strinjajo se s predlogom, da se v 

proračunu za leto 2016 dodajo sredstva za najem ali odkup teh prostorov.  

 

Bojana MURŠIČ 

Stranka SD je obravnavala ta projekt preselitve knjižnice in pozdravlja to idejo. Dobro bi bilo 

razmisliti o ustreznosti prostora (police, klimatiziran prostor, sanitarije,…). Predlaga, da stopijo skupaj 

in čim prej realizirajo ta projekt. Sprašuje, kaj bo s kulturnim domom, saj dejansko propada. 

 

Marjana KOTNIK POROPAT 
Pove, da tudi v DeSUS-u podpirajo takšno potezo občinske uprave in so veseli, ker bo novi lokal 

primernejši za starejše in invalide. Pomembno je tudi to, da se najemnina vključi v kupnino, če bi se 

odločili za odkup prostora. Predlaga, da se resno razmisliti o tem, da bi kulturni dom obnovili. 
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Barbara JERT 

V stranki SMS podpirajo ta predlog. Ruše potrebujejo sodobno knjižnico. Imajo pomisleke glede tega, 

koliko bo ta selitev stala in kaj bo še potrebno na novo kupiti oz. kaj bi lahko iz stare knjižnice še 

uporabili. 

 

Na vprašanja in pomisleke je podal odgovore župan  

- dejstvo ki ga je pozabil povedati je to, da je dogovor pri pogodbi takšen, da se najemnina 

všteje v kupnino. Če se bodo odločili za nakup, se vse najemnine vštejejo v kupnino. 

- vse kar je tam (na novi lokaciji) presega standarde, kakršni so na sedanji lokaciji. V objektu je 

požarna centrala. Ta prostor ustreza standardom. Za primerjavo pove, da se je pred kratkim na 

novo lokacijo preselila pekerska knjižnica, ki se tudi nahaja v prostorih bivše trgovine, tako da 

ne vidi nobenega problema glede selitve knjižnice. Tudi vodstvo Mariborske knjižnice soglaša 

s preselitvijo. 

- povedal je še, da bo poskušal pridobiti donatorska sredstva, saj se zaveda, da denarja za to ni. 

Prosi vse, da poskušajo pomagati po svojih najboljših močeh (pridobivanje donatorskih 

sredstev).  

 

Predsedujoči je podal predlagan sklep na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

 

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

 

14. SKLEP: Na podlagi 6. in 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih 

občin, št. 25/2011, 34/2012) je Občinski svet Občine Ruše, na 6. redni seji, 

dne 4. 6. 2015, sprejel 

 

SKLEP 

o potrditvi najema in kasnejšega odkupa prostorov za  

Knjižnico Janka Glazerja Ruše. 

 

1. člen 

Občinski svet Občine Ruše se je seznanil s predlogom najema ter kasnejšega odkupa 

poslovnih prostorov na naslovu Falska c. 18, 2342 Ruše v lasti podjetja Mercator d.d. za 

potrebe delovanja Mariborske knjižnice v Rušah ter se z njim strinja. 

 

2. člen 

Občinski svet Občine Ruše pooblašča župana, da ob upoštevanju izhodišč, 

predstavljenih v obrazložitvi in razpravi, z vodstvom podjetja Mercator d.d. uskladi 

pogoje najema prostorov in kasnejšega odkupa ter z občinsko upravo realizira 

obravnavani postopek. 

Sklep začne veljati z dnem sprejetja na občinskem svetu. 

 

 

 

AD/11 

TRENDI VARNOSTNIH POJAVOV V LETU 2014 NA OBMOČJU OBČINE RUŠE 

 

Uvodno obrazložitev je podal Franc OSVALD/ predstavnik PP Ruše/. 

 

 

Ob 18.29 je sejo zapustila Barbara JERT. 

 



 13 

Župan Uroš RAZPET 

Zdi se mu, da je najbolj pereča stvar nasilje v družini, druga stvar pa je alkohol za volanom. Pri 

alkoholu za volanom so policisti tisti, ki lahko kaznujejo udeležence v prometu. Pri nasilju v družini 

pa je stvar težja. Na to temo je že bil sklican sestanek znotraj občinske uprave. Postavi se vprašanje kaj 

lahko občina kot lokalna skupnost naredi za to in kako izboljšati sodelovanje krajanov in policije.  

 

RAZPRAVA 

 

Marjana KOTNIK POROPAT 

Tudi starejši ljudje so deležni nasilja znotraj družine. Dolžnost vseh bi morala biti, da bi obveščali 

pristojne organe o morebitnih žrtvah nasilja. Zelo jo skrbi tudi fizično kaznovanje otrok. Sprašuje ali 

na policijsko postajo dobijo prijave o nasilju nad otroki. 

 

Franc OSVALD /PP Ruše/ odgovarja: 

Danes se vsi zapirajo za stene in nobenega ne zanima, kaj se dogaja okoli njega. Žrtev mora zbrati 

pogum in povedati kaj se dogaja. Kot policisti zelo težko pridejo v družine, prav zaradi tega, ker nihče 

od sosedov ničesar ne sliši. Zelo pogosto se tudi zgodi, da v družini dajejo podporo nasilnežu, saj se ga 

bojijo. Takšno nasilje traja dalj časa. V šoli se srečujejo z vrstniškim nasiljem. Ima občutek, da se 

otrokom zdi to samoumevno, saj lahko takšen vzorec nasilja prenesejo od doma. Glede alkohola za 

volanom je pohvalil pobudo občine, da je uvedla taxi službo. Omenil je tudi, da tudi policija izvaja 

preventivne akcije preizkusa vinjenosti (npr. v času martinovanja na Vinski poti), kjer lahko vsak 

preizkusi test alkoholiziranosti.  

 

Stanislav KRAINER 

V naši občini smo eni izmed prvih pričeli z varnimi točkami. Opaža, da je zamrlo obveščanje mladih o 

teh varnih točkah.  

 

Župan Uroš RAZPET 

Meni, da bi na tem področju lahko napravili več. V to bi želeli vključiti čim več strokovnih služb 

(CSD; policijsko postajo,…), da pomagajo nasilnežu, kakor tudi žrtvi nasilja. 

 

Danica BOZI 

Kako to organizirat, saj se ljudje bojijo policije. Mogoče bi lahko na Centru za socialno delo 

organizirali izobraževanja kako se naj vedejo oz. kako naj ukrepajo v takšnih primerih.  

 

Drago BOLČINA 

V poročilu piše, da je delo policijske postaje Ruše potekalo v skladu z letnim delovnim načrtom 

policijske postaje Ruše. Kar se tiče samih podatkov ga skrbi predvsem tam, kjer se je procent teh 

anomalij povečal, na primer porast drog in orožja. Sprašuje kaj se bo naredilo na tem področju, da se 

bo zmanjšalo število tistih, ki uživajo droge? 

 

Franc OSVALD /PP Ruše/ odgovarja: 

Namensko so bili ustanovljeni varnostni sosveti, da lahko posredujejo podatke katere želijo vedeti. 

Glede drog in orožja drži to, da se je povečalo število. kaznivih dejanj. Policisti ogromno truda vložijo 

v raziskovanja. Da bi kdo prišel v lokal ali kam drugam z orožjem v roki, tega ni. Orožje je skrito pri 

posameznikih. V okolju, kjer se pojavi neznanec, se nihče ne ubada z njim. Naša dolžnost bi bila, da 

vemo kdo je ta neznanec. Vse nas mora zanimati, kaj se dogaja v našem okolju. 

 

Bojana MURŠIČ 

Kar se tiče nasilja v družni je vključena šola, niso pa vključeni odrasli oz. starši. Sprašuje, ali je 

mogoče policijska postaja razmišljala v tej smeri, da bi se vključila tudi v podjetja in javne ustanove. 

V bistvu je velik problem, kajti če lokalna skupnost organizira okroglo mizo na to temo, je obisk zelo 

majhen. Če pa bi to npr. organiziral delodajalec, bi bil obisk nekoliko večji. Zanima jo, ali se srečujejo 

kot policisti z nasiljem v šoli (tako s psihičnim kot fizičnim nasiljem). Osebno meni, da je tega nasilja 

v družini bistveno več kot je prijavljenega. Kako kaznujejo tiste, ki prijavijo kaznivo dejanje oz. 

nasilje. Ali kaznujejo oba ali kaznujejo samo tistega, ki povzroča nasilje. To se poraja tudi na državni 

ravni, da takrat dobita oba kazen. 
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Franc OSVALD /PP Ruše/ odgovarja: 

Veliko smo se trudili z okroglimi mizami. Sami vemo, da če je npr. srečanje s starši, kdo pride: tisti, ki 

tega res ne rabijo poslušat. Tistih katerih se tiče, pa jih žal ni. To se dogaja na vseh ravneh. Vprašanje 

je, če bi kakšen direktor imel interes, da bi organiziral takšno okroglo mizo. Ko se zgodi nasilje v šoli, 

sledi naslednji teden obisk policista s kaseto »Zberi pogum in povej«, s katero prikaže, kako je 

potrebno pristopiti k nastali situaciji. 

Policisti ne ugotavljajo začetkov nasilja. Nasilje se ni zgodilo danes, ampak traja že dalj časa. 

Praviloma ne kaznujejo s kaznijo, ampak se poda zoper nasilneža kazenska ovadba.  

 

Župan Uroš RAZPET 

Kot župan obljublja, da bodo poskušali v sodelovanju z policijo, Centrom za socialno delo in ostalimi 

institucijami v občini izvesti projekt, ki bo urejeval in pomagal preprečevati nasilje v družini. 

 

Drago ŠKOF 

Obstaja anonimna številka za vse žrtve nasilja. Zanima ga, kaj se zgodi ko klicatelj pokliče na to 

številko? 

 

Franc OSVALD /PP Ruše/ odgovarja: 

To je številka generalne policijske postaje v Ljubljani. Tam se zabeleži klic, ne sprašuje se kdo kliče, 

kaj kliče, ampak se ta zadeva posreduje policijski postaji. Tu gre za klice, ki so nenujni, ampak za 

policiste je to signal, da se tam nekaj dogaja.  

 

Predsedujoči je podal seznanitev Trendov varnostnih pojavov v letu 2014 na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

 

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 

 

15. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše se je seznanil s Trendi varnostnih pojavov v letu 2014 

na območju Občine Ruše.  

 

 

 

AD/12 

PODELITEV PRIZNANJ OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE RUŠE 

 

Uvodno obrazložitev je podal Anton GORJANC /predsednik Komisije za podelitev priznanj/. 

Med drugim je povedal, da so na razpis prispeli trije predlogi za priznanje župana in en predlog za 

spominsko plaketo občine Ruše. Komisija je obravnavala prispele predloge za podelitev priznanj 

občine Ruše na svoji 2. redni seji. Komisija predlaga OSOR, da podeli spominsko plaketo podjetju 

Geberit d.o.o. za dolgoletno uspešno delo v Rušah in velik prispevek k razvoju kraja. Priznanje župana 

podeli župan po lastni presoji. 

 

RAZPRAVA 

 

Drago BOLČINA 

Pozdravlja predlog, da se podjetju Geberit podeli spominska plaketa. Meni, da si podjetje, glede na to, 

da je že veliko let v občini, zasluži to plaketo. Daje pobudo, da se občinski praznik nekoliko bolj 

oglašuje (panoji čez cesto, plakati,…), da bi ljudje vedeli kdaj je praznik in bi se prireditev udeleževali 

v večjem številu. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

 

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 
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16. SKLEP: Na podlagi 10. člena Odloka o spremembi odloka o prazniku in priznanjih 

Občine Ruše (MUV št. 22/99) Občinski svet Občine Ruše podeli spominsko 

plaketo Občine Ruše podjetju GEBERIT d.o.o.. 

 

Spominsko plaketo Občine Ruše vroči dobitniku župan na slavnostni seji 

Občinskega sveta Občine Ruše, ki bo 19. junija 2015. 

 

Ob 19.00 je sejo zapustil Franc OSVALD /PP Ruše/. 

 

 

 

AD/13 

RAZREŠITEV ODGOVORNE UREDNICE JAVNEGA GLASILA OBČINE RUŠE 

»RUŠKE NOVICE« 

 

Uvodno obrazložitev je podal župan Uroš Razpet. Povedal je, da je, zaradi nezdružljivosti opravljanja 

funkcije urednice javnega glasila Občine Ruše in občinske svetnice, potrebna razrešiti Barbaro Jert s 

funkcije odgovorne urednice. Na osnovi razrešnice bo objavljen razpis za novega odgovornega 

urednika.  

 

RAZPRAVE ni bilo. 

 

Predsedujoči je podal razrešitev odgovorne urednice na glasovanje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

 

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 

 

17. SKLEP: Na podlagi 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 

25/2011, 34/2012) in 7. člena Odloka o izdajanju javnega glasila Občine Ruše 

(MUV, št. 20/2011, Uradno glasilo slovenskih občin, št. 35/2011) Občinski svet 

Občine Ruše razreši Barbaro Jert funkcije odgovorne urednice javnega glasila 

Občine Ruše »Ruške novice«. 

 

 

 

AD/14 

VPRAŠANJA IN POBUDE 

Vprašanja in pobude so podali: 

 

Bojana Muršič 

- Predlaga, da Nadzorni odbor nemudoma pristopi k pripravi poročila o zaključnem računu 

proračuna OR za leto 2014. 

- Prodaja sadik na Trgu vstaje (pred Lamprehtovo hišo), naj se preseli na lokacijo 

gramoziranega parkirišča na Falski cesti 1. 

- Ohrani se naj vsaj ena lesena avtobusna postaja. Namesti se naj v kamnolomu, kjer je odlična 

lokacija za počitek rekreativcev. 

- Prouči naj se možnost financiranja delovanja krajevnih odborov. 

- Pripravi naj se pregled članstva v delovnih telesih, krajevnih odborih, komisijah, po političnih 

strankah. Prav tako naj se pripravi kvota, ki pripada posameznim strankam in listam v 

občinskem svetu. 

- Zakaj krajevni odbori na svoje seje ne vabijo občinskih svetnikov?  

- Kdaj je bil imenovan vršilec dolžnosti direktorja? Koliko kandidatov se je prijavilo na javni 

natečaj? 
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- Ali občina pripravlja razvojni program občine? 

- Ali je CEZAM še vedno za mlade? V kolikor se temu pritrjuje se ji zdi skrajno nedopustno, da 

se v teh prostorih promovira pitje alkohola (piva) oz. kot izhaja iz napovednika Ruških novic 

»večer piva«. 

- Kakšno igrišče se gradi v Bistrici ob Dravi – na umetni travi. 

Andreja Markač Hleb 

- Daje pobudo, da se igrala pri bazenu, katera so poškodovana in niso uporabna, popravijo. 

- Pri Geberitu se je razkopala cesta. Kaj so razlogi, da se je to naredilo? 

- Daje pobudo, da bi poročila (iniciativa gospodarstva in ostale iniciative) posredovali po 

elektronski pošti vsem svetnicam in svetnikom. 

 

Ob 19.08 je sejo zapustila Monika PEVEC. 

 

Drago Bolčina 

- Daje pobudo, da se pristopi k popravilu in vzdrževanju spomenikov (forma viva), ki so 

postavljeni na različnih lokacijah po občini. 

- Predlaga, da se pristopi k ogledu Glazarjeve domačije in se ponudi pomoč pri čiščenju hiše in 

okolice. 

- V Rušah bi bilo potrebno urediti javno stranišče. 

- Pri viaduktu (ob otroškem igrišču) je v poletnem času veliko kolesarjev, kateri si odpočijejo na 

tamkajšnjih klopeh. Smiselno se mu zdi, da bi razmišljali o lokaciji, kjer bi tem kolesarjem 

zaželeli dobrodošlico v Rušah. 

- 24.6.2015 je otvoritev tovarne Geberit. Županu predlaga, da povabi na to uradno otvoritev tudi 

svetnice in svetnike, da si bodo lahko ogledali tovarno. 

- V prejšnjih mandatih je župan s skromnim darilom obdaroval svetnice in svetnike ob rojstnem 

dnevu. Županu predlaga, da razmisli o tem predlogu. 

 

Stanislav Krainer 

- Sprašuje zakaj zjutraj v Log vozita dva avtobusa, šolski in redna linija? 

 

Lovro Bačun  

- Daje pobudo, da se v prihodnje na dnevni red sej občinskega sveta vključi točka, kjer bodo 

lahko predstavniki krajevnih skupnosti predstavili pobude in vprašanja, ki se oblikujejo na 

njihovih sejah. 

- Daje pobudo, da se napravi dodaten dostop do vode na pokopališču, na severu zahodnem delu. 

- Na lokalni cesti proti Geberitu se je razkopala na novo asfaltirana cesta. Za kakšna dela gre? 

Koliko bo to stalo? Kdo je plačnik sanacije? 

- Zakaj že več kot eno leto ni urejeno otroško igrišče ob Športnem parku? Že več kot eno leto je, 

kar so odstranili tobogan, gugalnico. Prav tako je obstoječe plezalo polomljeno. 

- Koliko sredstev je letos namenjenih za organizacijo občinskega praznika? 

- Kdaj lahko pričakujejo finančno poročilo in poročilo o delu za leto 2014 s strani Javnega 

zavoda CEZAM. 

 

Drago Škof 

- V zvez s srečanjem  delovne skupine mladih v Rušah sprašuje: na katero pobudo se je 

ustanovila delovna skupina in kdaj? 
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AD/15 

INFORMACIJE ŽUPANA IN OBČINSKE UPRAVE 

 

Župan je podal naslednje informacije: 

- Podjetje Geberit je poslalo sporočilo, da bo v mesecu septembru pripravil ogled tovarne za 

zaposlene na občini, kakor tudi za upravno enoto. Župan bo vodstvu podjetja predlagal, da v 

ogled vključijo tudi svetnice in svetnike OSOR-ja.  

- Na kresovanju in relly-u, je režijski obrat nudil kar nekaj pomoči (delavci režijskega obrata so 

pomagali pri postavitvi in pri pospravljanju prizorišč). 

- Pri relly-u je na začetku prišlo do nesoglasij med občani ob trasi relly-a. Povedal je, da je bil 

po končanem relly-u s stanovalci organiziran sestanek in da je zelo vesel, saj so vsi prisotni 

pozdravili idejo, da bi se tudi drugo leto relly odvijal na območju ruške občine. 

- V Bistrici ob Dravi so pričeli z urejanjem centra. Ureja se igrišče z umetno travo in otroško 

igrišče. Zgornje igrišče pa pride na vrsto v drugi fazi. 

- V Rušah je že en mesec na testiranju taxi služba. V tem mesecu so opazili, da je prevozov 

bistveno premalo. Poziva vse prisotne, da naj propagirajo uporabo taxija. Meni, da bi taxi 

služba morala ostati v kraju.  

- V letošnjem letu bo občina zagnala nekatere investicije: ureditev in asfaltiranje Šarhove poti 

(sanacija vodovoda), ureditev Drevoredne ulice, odsek Log – Petrovič (vodovod), Ulica 

Pohorskega bataljona (v sklopu Šarhove poti - vodovod). Dokončuje se investicija Vinska pot 

s tem, da bi želeli dokončati del cestišča z asfaltiranjem. Izvajajo se propust pri Geberitu, 

pločnik na Bistrici je že zaključen. 

- Občina Ruše se je skupaj z občinama Lovrenc na Pohorju in Selnica ob Dravi vključila v 

projekt LAS (projekt lokalnih akcijskih skupin). V ta namen je podpisala s sosednjima 

občinama pogodbo. Sedež LAS-a je v Rušah. 

- Projektna skupina za kolesarstvo je bila na ogledu kolesarskega parka na Češkem. Zadeva je 

zelo zanimiva in tako pričenjajo z oblikovanjem treh projektnih skupin. Skupine se bodo 

ukvarjale z populacijo izgradnje kolesarske proge Maribor – Ruše, z izdelavo kolesarskih kart 

in izdelavo mobilne aplikacije za kolesarje. Poskušali bodo dati Ruše na kolesarski zemljevid, 

v smislu označitve obstoječih kolesarskih poti. Želja je, da postavijo tudi kolesarski park. 

- S preselitvijo knjižnice v prostore Mercatorja se sprostijo prostori v kulturnem domu. Le ti bi 

bili namenjeni za koriščenje kulturnim društvom. S tem bi bila vsa društva zbrana na enem 

mestu, kar bi omogočalo boljše sodelovanje med njimi. Izdelan je finančni plan, koliko bi bilo 

potrebno vložiti v posodobitev doma (scena, posodobitev razsvetljave,…). Ocenjeno je, da to 

niso velika finančna sredstva.  
 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisnikarica:                   ŽUPAN 

    OBČINE RUŠE 

Ksenija ŠEF            

                       Uroš RAZPET, u.d.i.a., MBA

  


